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I 11 ,, 3. 09, 2016 
,11q 

z Zebrania Wiejskiego Sołectwa Grabice 

odbytego w dniu 6 września 2016 r. 

Obrady rozpoczęły się w drugim terminie o godz. 19:30 i trwały do godz. 20:25. 

Punkt 1. 

Zebranie otworzył Przewodniczący Rady Sołeckiej - Krzysztof Żatkiewicz. Powitał 

mieszkańców i zaproszonych gości. W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy sołectwa - 13 osób, 

wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu, oraz Wójt Gminy Cielądz Pan Paweł 

Królak. 

Następnie Przewodniczący Rady Sołeckiej na podstawie zapisów Statutu Sołectwa 

Grabice stwierdził, iż zebranie wiejskie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

Punkt 2. 

Na przewodniczącego zebrania wybrano jednogłośnie Przewodniczącego Rady 

Sołeckiej - Krzysztofa Żatkiewicza, na protokolanta jednogłośnie wybrano Przemysława 

Jędrzejczaka - Członka Rady Sołeckiej, radnego Rady Gminy Cielądz. 

Punkt 3. 

Przewodniczący zebrania przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie jego prawomocności. 

2. Wskazanie i wybór przewodniczącego i protokolanta zebrania. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku zebrania. 

4. Zgłaszanie zadań i dyskusja nad zadaniami do realizacji w ramach funduszu 

sołeckiego na rok 2017. 

5. Informacja w sprawie kontynuowania prac związanych z porządkowaniem 

zagospodarowaniem otoczenia budynku byłej szkoły oraz jego remontu. 

6. Informacja w sprawie udostępniania budynku po byłej szkole. 

7. Wolne wnioski i zapytania, sprawy rożne. 

8. Podjęcie uchwał. 

9. Zamknięcie zebrania. 



Punkt 4. 

Do porządku obrad nie wn iesiono uwag. został prz.yj9ty jed nogłośnie . 

Punkt 5. 

Kolejny punkt porządku obrad zebrania obejmował zgłaszanie zadań i dyskusję nad 

zadaniami do rea lizacji w ramach funduszu sołeckiego na rok 2017. 

Jako pierwszy głos w tej sprawie zabrał Przewodniczący zebrania. który 

poinformował, że fundusz solecki na rok 2017 wynosi 13 499, 12 zł , oraz że Rada Sołecka 

zgłasza propozycję wykorzystania w/w środków na: ,,prowadze11ie dalszych prac przy 

uporządkowaniu i zagospodarowaniu terenu wokół budynku po byłej szkole podstawowej w 

Grabicach' '. Nastc;pnic Krzysztof Żatkiewicz poinformował. że pien iądze wykorzystane będą 

na rozpoczęcie prac przy budowie ogrodzenia działki oraz zakup mebli ogrodowych w postaci 

stołu z zadaszeniem i ławki. 

Zabierając głos członek Rady Soleckiej oraz radny Rady Gminy Cielądz -

Przemysław Jędrzejczak oświadczył, iż na poprzednim spotkaniu Zebranie Wiejskie wstępnie 

ustaliło. że środki funduszu so leckiego na rok 2017 należy przeznaczyć na prowadzenie 

dalszych prac związanych z ręmontem budynku po byłej szkole podstawowej , który obecnie 

pełn i role; świetlicy wiejskiej oraz na zagospodarowanie otaczającego go terenu. Następnie 

dodał. :i.c e lement remo ntu budynku z wniosku został wycofany ze względu na podjęte 

działan ia naci pozyskaniem fu nduszy w na j ego remont z Lokalnej Grupy Działania ,.Kraina 

Rawki". 

Następnie g łos zabrał Wójt Paweł Królak. który potwierdził. iż razem z Radą Solecką 

oraz radnym rozpoczęli starania naci pozyskaniem funduszy w kwocie I 00 OOO zł na remont 

budynków. Poinformował też. że składanie wniosków o dofinansowanie najprawdopodobniej 

rozpocznie się od I isto pada 20 16 r. Do tego czasu należy przygotować niezbędną 

dokumentację . Oświadczył też, iż j ego zdaniem realnym terminem na rozpoczęcie prac. 

oczywiśc i e po otrzymaniu dofinansowania. będzie wiosna 201 7 roku. 

Następnie Przewodniczący Zebrania Wiejsk iego zapytał zgromadzonych o zgłaszanie 

swoich propozycji zadań do wykonania z wykorzystaniem funduszu soleckiego. Mieszka11cy 

nie zgłosili innych zada11 oraz w przeprowadzonym przez Przewodniczącego Zebrania 

głosowaniu. jednogłośnie poparli wniosek Przcwodnicz,1cego Zebrania Wiejskiego. Ponadto 

w toku dyskusji ustalono. że w miarę posiadanych środków najpierw wykonane zostanie 

ogrodzenie od fron towej strony budynku po byłej szkole. a następnie przy drodze 

prowadzącej do miejscowości Gortatowice. Ze względu na nieuregulowany stan prawny 
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granicy nieruchomości, względem działki zamieszkiwanej przez Panią Konecką, od tej strony 

ogrodzenie do czasu wyjaśnienia sprawy nie będzie wykonywane. 

Punkt 6. 

Następny punkt porządku obrad obejmował złożenie informacji w sprawie 

kontynuowania prac związanych z porządkowaniem i zagospodarowaniem otoczenia budynku 

byłej szkoły oraz jego remontu. Głos w tej sprawie zabrał radny - Przemysław Jędrzejczak, 

który podziękował mieszkańcom za pomoc przy porządkowaniu otoczenia budynku. Prace 

prowadzone były przez dwa dni tj. 2 kwietnia i maja 2016 r. Brało w nich udział ok 50 

mieszkańców Grabic. Przez ten czas udało się nam usunąć wszystkie zakrzaczenia i pozbierać 

śmieci . Następnie dzięki pomocy Wójta Pawła Królaka, który pokrył koszty koparki, z 

oczyszczonego terenu usunięte zostały korzenie rosnących na nim zakrzaczeń. 

Przeprowadzono też zabieg chemicznego zwalczania chwastów, i odrostów, które urosły na 

sprzątniętym terenie. Zadanie to w czynie społecznym wykonał Przewodniczący Zebrania 

Krzysztof Żatkiewicz z pomocą Sołtysa Adama Michalaka. Zabieg ten należy powtórzyć 

jeszcze raz w tym roku. Obydwaj Panowie zadeklarowali wykonanie kolejnego oprysku. 

Następnie radny Przemysław Jędrzejczak poprosił Wójta Pawła Królaka o dalszą 

pomoc przy porządkowaniu terenu. Aktualnie wymagane jest wyrównanie posprzątanej 

działki oraz potrzebny jest oprysk na chwasty. 

Zabierając głos Wójt Gminy Paweł Królak oświadczył, iż pracownik urzędu gminy 

dostarczy środek chemiczny do zwalczania chwastów oraz, że przyśle też równiarkę. 

Punkt 7. 

Z kolei przystąpiono do omówienia spraw związanych z udostępnianiem budynku po 

byłej szkole. Zabierając głos radny Przemysław Jędrzejczak zapytał, czy wśród mieszkańców 

obecnych na zebraniu jest osoba, która podjęła by się roli gospodarza budynku. Wśród 

zgromadzonych nie było chętnego do pełnienia roli gospodarza. Następnie przypomniał, że 

zgodnie z decyzją zebrania wiejskiego z dnia 10 listopada 201 5 roku podejmowane są 

działania zmierzające do wyboru gospodarza budynku. W tym celu mieszkańcy sołectwa 

zostali powiadomieni o naborze na gospodarza poprzez: 

• puszczenie tzw. ,,kartki", 

• ogłoszenia na tablicy ogłoszeń, 

• zamieszczenie ogłoszenia na stronie internetowej wsi tj. : http://grabice.cicladz.pl/. 
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Ponadto dodał, iż ogłoszenia te ponawiane były wielokrotnie. Jak dotąd bez skutku, 

nie zgłosił się żaden kandydat na gospodarza budynku. 

Wobec powyższego, Zebranie Wiejskie podtrzymało swoją decyzję z dnia 10 

listopada 2015 roku w sprawie dostępu do budynku, tj. warunkiem powszechnego korzystania 

z budynku jest wybranie gospodarza obiektu. 

Punkt 8. 

Ten punkt porządku obrad obejmował wolne wnioski i zapytania. Jako pierwszy głos 

zabrał Sołtys Adam Michalak, który przekazał Wójtowi Pawłowi Królakowi informację, że 

mieszkańcy Grabic od strony Miejscowości Gółki, zgłaszają prośbę o montaż dodatkowego 

oświetlenia ulicznego. Ponadto poprosił wszystkich gospodarzy, którzy nawadniają swoje 

pola o zwrócenie uwagi na rozmywanie dróg przez wodę z deszczowni. 

Zabierając głos, Wójt Paweł Królak poinformował, że w tym roku wykonana zostanie 

droga łącząca Gółki z Grabicami (od końca Gółek do Pana Kłosa w Grabicach) oraz zaprosił 

zgromadzonych na Międzynarodową Wystawę Rolniczą AGRO SHOW. Zapisy i płatność za 

wyjazd przyjmowane są w urzędzie gminy. 

Z kolei głos zabrał radny Przemysław Jędrzejczak, który zapytał Wójta Pawła Królaka 

o stan załatwienia sprawy zakupu działki nr 5-557 będącej przedmiotem uchwały nr 5/206 

Zebrania Wiejskiego z dnia 26 kwietnia 2016 roku. Ze względu na podjęcie decyzji o 

budowie ogrodzenia temat ten stał się dość pilny. Przedmiotowa działka w znaczny sposób 

utrudni jego wykonanie. 

Wójt Paweł Królak oświadczył, iż rozmawiał z właścicielem działki i osoba ta jest 

skłonna przekazać w formie darowizny ten grunt na rzecz Gminy Cielądz, pod warunkiem 

wykonania do jej posesji przyłącza wody z gminnego wodociągu. Następnie dodał, iż działka 

5-557 obejmuje obszar I 00 m2 i wedle obowiązujących cen gruntów propozycja właściciela 

jest mocno przeszacowana. Przyjmując nawet wartość nieruchomości jako I 00 OOO zł za 1 ha, 

co jest bardzo wysoką cen a jak za grunt rolniczy, to jest ona warta I OOO zł. Wykonanie 

przyłącza wraz z dokumentacją kosztować będzie gminę 5 OOO - 6 OOO zł. Wobec powyższego 

Wójt Paweł Królak oświadczył, iż jest świadomy potrzeby zakupu przedmiotowej działki 

jednak trzeba szukać sposobu obniżenia kosztów związanych z jej nabyciem. W tym celu ma 

odbyć spotkanie z mieszkańcami sąsiadującymi z działką 5-557 celem uzyskania zgody na 

wykonanie przyłącza z wodociągu który zasila ich posesje. Odeszły by wtedy koszty 

wykonania przecisku pod drogą powiatową, a to znacznie obniża koszty tej inwestycji. 
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Ponownie zabierając głos radny Przemysław Jędrzejczak zwrócił się z prośbą do 

Wójta Pawła Królaka o uregulowanie sprawy koszenia trawy na działkach będących 

własnością Urzędu Gminy w Cielądzu, a zlokalizowanych w Grabicach. Firma, która obecnie 

to wykonuje robi to stanowczo za rzadko a jakość jej pracy jest marna. Stanowisko radnego 

poparł Sołtys oraz zgromadzeni na zebraniu mieszkańcy. 

W odpowiedzi Wójt Paweł Królak oświadczył, iż sprawa ta będzie załatwiona poprzez 

podpisanie z wykonawcą stosownej urnowy, w której będą jasno sprecyzowane wymagania 

co do ilości zabiegów pielęgnacyjnych jak i ich jakości. 

Następnie zgromadzeni na zebraniu mieszkańcy Grabic poprosili Wójta Pawła 

Królaka o wydłużeniu czasu działania oświetlenia ulicznego co najmniej do godziny 23:00. 

Wójt oświadczył, iż nie ma z tym najmniejszego problemu i czas działania oświetlenia 

ulicznego zostanie wydłużony. 

Punkt 9. 

W tym punkcie porządku obrad podjęto uchwałę w sprawie uchwalenia wniosku o 

zaplanowanie przedsięwzięć w budżecie gminy Cielądz na rok 2017 ze środków Sołectwa 

Grabice w ramach funduszu sołeckiego. Przewodniczący zebrania odczytał projekt uchwały 

nr 6/2016 z dnia 26 kwietnia 2016 roku w sprawie uchwalenia wniosku o zaplanowanie 

przedsięwzięć w budżecie gminy Cielądz na rok 2017 ze środków Sołectwa Grabice w 

ramach funduszu sołeckiego. Po czym odbyło się głosowanie nad jej przyjęciem. Uchwała 

została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Punkt 10. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zakończył Zebranie 

Wiejskie. 

Protokołował: 

Przemysław Jędrzejczak 
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Przewodniczący Zebrania 

Krzysztof Żatkiewicz 


